
     

REFERAT 

Side 1 af 2 

 

Bestyrelsesmøde - Landsbyskolen  

 

Tirsdag d. 27. februar, kl. 17:00-19:00 på Landsbyskolen, Engvej 135, 2300 Kbh. S.  

 

Tilstede:   Christina Christensen, Christian Hviid, Dan Christensen, Flemming Kirchler, Hanna Alicia 

Eneby, Lisa Brønnum, Lotte Stærmose, Rasmus L. R. Nørholm og Sandra Torsell-Øltieng og 

Øzlem Kilic Tukenmez. 

 

Fraværende: Lisa Brønnum 

 

Mødeleder:  Christian Hviid 

Referent:  Rasmus L. R. Nørholm 

 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af  
referat 

Referatet af møde d. 30. januar 2024 blev godkendt.  

2. Orientering fra 
skoleleder 

• Alle MUS er afholdt.  

• Vi får ny pedel (Pero) på prøve 2 dage om ugen. 

• Skolen har ansøgt om og fået bevilliget en ladcykel.  

• Det skal kommunikeres ud at oprydning/istandsættelse af klasserne 

ikke må foregå i hverdagene den sidste uge inden skolestart. Dette af 

hensyn til de opstarten for den nye 0.-klasse.  

• Som konsekvens af overenskomstforhandlingerne 2024 får skolen en 

ekstra lønomkostning på 5,89% fra april 2024.  

3. Opfølgning på  
projekter 

 

Status på igangværende projekter: 

 

3.1 Økonomi 2024 

Budgettet skal revideres på baggrund af de nye lønstigninger. Ellers intet 

nyt at berette. 

 

3.2 Generalforsamling: 30. april 2024, kl. 19. 

På det kommende bestyrelsesmøde laves en plan for, hvad det er der 

skal sendes ud (endelig dagsorden).  

 

3.3 Vedligeholdelsesplan.  

• Der er lavet udkast til vedligeholdelsesplan. Planen har mange 

punkter, men de fleste ser ud til at være relativt overkommelige. 

• Der mangler endnu priser på flere poster, hvorfor planen løbende må 

opdateres og der prioriteres.  

• Blandt de helt store poster er udbedring af taget samt klimavæg.  

 

Så snart vi har fået tilbud på posterne i vedligeholdelsesplanen, 

påbegyndes afsøgning af mulig funding til de større projekter.  

 

3.4 Lovliggørelse af el  

El er blevet gennemgået. Installatøren kommer igen og laver ekstra tjek.  



 

 

 

 

Side 2 af 2 

 

Dagsorden Referat 

 

3.5 Hjemmeside  

Det er lavet enkelte opdateringer til siden. 

 

3.6 Affaldssortering  

Der bliver ikke ændret I vores affalds-setup. Dvs. der bliver for nu ikke 

indført affaldssortering, med den begrundelse at skolen er for lille.  

 

3.7 Årshjul for bestyrelsens arbejde  

• Der er lavet skema med udkast til, hvad der skal med i vores årshjul. 

• Action point til næste møde: Alle kigger det igennem og kommer 

med yderligere input ved næste møde.  

 

4. Nye projekter  

5. Opfølgning på 
henvendelser fra 
forældregruppe 

5.1 Forældrefaciliteret pasning i SFO´ens lukkeperiode i juli måned 

Flere forældre, oplever udfordringer med at skaffe pasning til deres børn i 

SFO’ens lukkeperiode i juli måned.  

Der er foreslået en forældrefaciliteret pasning i denne periode, hvor 

konceptet er at skolen stiller lokaler til rådighed, mens forældrene selv står 

for pasningen, herunder “skemalægning”, aktiviteter, osv.  

 

Af flere forskellige årsager, synes dette ikke at være en god idé. Bl.a. fordi 

der kan blive tvivlsspørgsmål ved eventuelle forsikringssager og 

renholdelse.  

 

Der gives feedback til de forældre, som er kommet med forslaget.  

 

5.2 Arbejdsweekend 

Da der er ”Gå amager rundt” lørdag d. 6. april er der kommet en 

forespørgsel fra flere forældre på om arbejdsweekenden kan flyttes. 

 

Det blev besluttet at holde fast i d. 6.-7. april.  

6. Evt.  

7. Næste møde Tirsdag d. 2. april 2024, kl. 17-19 på Landsbyskolen. 

 


